
Κέρκυρα 04/11/2014

Επερώτηση του επικεφαλής της Νέας Ιονίου Πολιτείας, κου 
Σπυρίδωνα Σπύρου προς τον Περιφερειάρχη Ιονίων Νήσων, 
κο Θεόδωρο Γαλιατσάτο
Θέμα: Σχέδιο Εταιρικής Σχέσης (ΣΕΣ) 2014-2020  - Μήπως 
κινδυνεύει η Περιφέρεια Ιονίων Νήσων να μείνει χωρίς 
Ευρωπαϊκούς Πόρους για τα επόμενα 7 χρόνια;

Κύριε Περιφερειάρχη,
1. Σύμφωνα με την εισήγησή σας στη συνεδρίαση του Π.Σ. την 19/10/2014, στη συζήτηση για την 
έγκριση των ΣΜΠΕ για τα Προγράμματα 2014-2020 έγινε δεκτή κατά πλειοψηφία η απόρριψη των 
ΣΜΠΕ. Στο μακροσκελές θολό πολιτικό σκεπτικό της εισήγησής σας όμως υπήρχαν δύο ξεκάθαρα 
σημεία. Ένα που αναφερόταν στην πλήρη αντίθεσή σας συνολικά στο ΣΕΣ γιατί κινείται στη 
λογική της Συμφωνίας της Λισαβώνας και ένα δεύτερο που αναφερόταν στην αντίθεσή σας στο νέο 
στρατηγικό σχεδιασμό της Περιφέρειάς μας.

2. Μετά την επιστροφή των Προγραμμάτων που υποβλήθηκαν στις 17 Ιουλίου 2014 στην Ευρ. 
Επιτροπή με παρατηρήσεις, από την Ελληνική Κυβέρνηση προγραμματίζεται η επανυποβολή όλων 
των Προγραμμάτων εντός του Νοεμβρίου 2014 με στόχο την έγκρισή τους από τηνΕυρ. Επιτροπή 
εντός του 2014. Για να γίνει αυτό και για το Περιφερειακό Πρόγραμμα της Περιφέρειάς μας 
χρειάζεται να ληφθεί σχετική Απόφαση από το Περιφερειακό Συμβούλιο.

Σας ερωτώ λοιπόν

1. Πότε θα έχει ολοκληρωθεί η διαδικασία τροποποίησης του Σχεδίου του Περιφερειακού μας 
Προγράμματος;

2. Πότε θα επανυποβληθεί στην Ε.Ε. το τροποποιημένο Σχέδιο του Περιφερειακού μας 
Προγράμματος;

3. Θα το φέρετε και πότε για συζήτηση και έγκριση στο Π.Σ.;

4. Θα έχουν χρόνο οι Περιφερειακοί Σύμβουλοι να το μελετήσουν, αφού οι περισσότεροι είναι νέοι 
και δεν έχουν υπόψη τους ούτε αυτό που υποβλήθηκε στις 17 Ιουλίου;

5. Πως θα μπορέσει το Π.Σ. να εγκρίνει, αν το εγκρίνει, ένα Πρόγραμμα του οποίου έχει απορρίψει 
τη ΣΜΠΕ;

6. Αν εισάγετε το νέο Σχέδιο του Περιφερειακού Προγράμματος στο Π.Σ. και απορριφθεί από αυτό 
ή δεν πάρει καν Απόφαση, θα αναλάβετε εσείς προσωπικά την ευθύνη της επανυποβολής του στην 
Ε.Ε.; Μήπως κινδυνεύει η Περιφέρεια Ιονίων Νήσων να μείνει χωρίς Ευρωπαϊκούς Πόρους 



για τα επόμενα 7 χρόνια;


